

NOT FOR RELEASE, PUBLICATION OR DISTRIBUTION, IN WHOLE OR IN PART, DIRECTLY OR INDIRECTLY, IN OR INTO THE UNITED STATES, CANADA, JAPAN OR THE REPUBLIC OF SOUTH AFRICA OR ANY OTHER JURISDICTION IN WHICH THE RELEASE, PUBLICATION OR DISTRIBUTION OF THIS ANNOUNCEMENT WOULD BE UNLAWFUL. THIS ANNOUNCEMENT CONTAINS INSIDE INFORMATION AS STIPULATED UNDER THE UK MARKET ABUSE REGULATIONS. ON PUBLICATION OF THIS ANNOUNCEMENT VIA A REGULATORY INFORMATION SERVICE, THIS INFORMATION IS CONSIDERED TO BE IN THE PUBLIC DOMAIN.

本公告不得在美国、加拿大、日本或南非共和国或任何其他司法管辖区内直接或间接、全部或部分发行、发布或分发。在上述地区发行、发布和分发此类公告是不合法的。本公告包含英国市场滥用法规中规定的内幕信息。通过监管信息服务发布本公告时，该内幕信息被视为已进入公共领域。

Experienced Geologist with Indonesian Operational Experience to Join the PYX Board

具备印度尼西亚运营经验的资深地质学家加入PYX董事会

PYX Resources Ltd (PYX or the Company) (NSX: PYX | LSE: PYX), the world's second largest publicly listed zircon producer by zircon resources¹, is pleased to announce the appointment of Dr. Raden Sukhyar as a Non-Executive Director, with immediate effect.

拥有全球第二大锆石资源量¹的锆石上市生产商**PYX Resources Ltd (PYX 或公司, NSX: PYX | LSE: PYX)** 欣然宣布任命拉登·苏克亚尔博士 (Dr. Raden Sukhyar) 为非执行董事，即时生效。

Dr. Sukhyar received his Bachelor Degree in Geology Engineering from Institut Teknologi Bandung ("ITB"), Bandung Indonesia, in 1980. In 1990 he obtained his Doctorate Degree (Ph.D) in Earth Science from Monash University, Melbourne Australia.

苏克亚尔博士于1980年获得印度尼西亚万隆理工学院（“ITB”）地质工程学士学位。1990年，他获得了澳大利亚墨尔本莫纳什大学的地球科学博士学位。

Dr. Sukhyar, a highly regarded geologist and Indonesian executive, has vast experience and knowledge of operating in Indonesia, including key government roles. He was appointed as Head of the Indonesia Geological Agency from 2008 to 2013, and as Director General of Mineral and Coal, Ministry of Energy and Mineral Resources from 2013 to 2015. In 2016 he was appointed as adviser to the Minister of Industry of the Republic of Indonesia until 2019. He served as commissioners of state owned mining enterprises namely PT Timah (2002-2008), PT Aneka Tambang (2011-2015) and PT Pertamina Geothermal Energy (2006-2009). He has been an independent commissioner of PT Vale Indonesia since 2018. He has previously been in charge of strategic policy making in Indonesia which included

¹ According to publicly available information during the financial year ended December 2020
根据截至2020年12月财年的公开可获得信息

the following roles:

苏克亚尔博士是一位德高望重的地质学家和印度尼西亚高管，拥有丰富的在印度尼西亚实地运营的经验知识，并曾在政府担任要职。2008年至2013年，他授任印度尼西亚地质局局长，并于2013年至2015年担任能源和矿产资源部矿产和煤炭司总司长。2016年至2019年，他担任印度尼西亚共和国工业部部长顾问。他曾出任多家印尼国有矿业企业监事，包括锡业集团公司（PT Timah，2002年至2008年）、安塔矿业公司（PT Aneka Tambang，2011年至2015年）和北塔米纳地热能公司（PT Pertamina Geothermal Energy，2006年至2009年）。2018年以来，他担任淡水河谷印尼（PT Vale Indonesia）的独立监事。他曾负责制定印度尼西亚的战略政策，包括担任以下职务：

- Chairman of Mineral and Coal Mining Bill Drafting - which then became Law on Mineral and Coal Mining No.4/2009; and
- 矿产和煤炭开采法案起草委员席——该法案后来成为第4/2009号《矿产和煤炭开采法》；和
- Chairman of Geothermal Bill Drafting - which then became Law on Geothermal No.27/2003.
- 地热法案起草委员会主席——该法案后来成为第27/2003号《地热法》。

Dr. Sukhyar was the Chairman of Indonesia Smelters and Mineral Processing Association from 2015 to 2017 and an adviser to professional associations such as The Indonesia Geologists Association (“IAGI”) and Indonesia Mining Professional Association (“PERHAPI”) and Indonesia Mining Association. He chaired the Steering Committee of the Cooperating Committee for Geoscience Programs in East and Southeast Asia (“CCOP”) from 2010-2013, and currently is an Honorary Advisor of this organization.

2015年至2017年，苏克亚尔博士担任印度尼西亚冶炼和选矿协会（Indonesia Smelters and Mineral Processing Association）主席，并担任印度尼西亚地质学家协会（The Indonesia Geologists Association，“IAGI”）、印度尼西亚采矿专家协会（Indonesia Mining Professional Association，“PERHAPI”）和印度尼西亚采矿协会（Indonesia Mining Association）等专业协会的顾问。2010年至2013年，他担任东亚东南亚地学计划协调委员会（Cooperating Committee for Geoscience Programs in East and Southeast Asia，“CCOP”）指导委员会主席，目前仍为该组织的名誉顾问。

In 1991 he received the Lasut Charter Award from the Indonesia Geologists Association. In 2009 he was awarded the Merit Medal for Working Dedication (Wirakarya) by the President of The Republic of Indonesia.

1991年，苏克亚尔博士获得了印度尼西亚地质学家协会颁发的Lasut Charter奖。2009年，他被印度尼西亚共和国总统授予杰出贡献荣誉勋章（Wirakarya）。

PYX Resources’ Chairman and Chief Executive Officer, Oliver B. Hasler, said:

PYX Resources董事长兼首席执行官何力先生（Oliver B. Hasler）表示：

“We are delighted that Dr. Sukhyar has agreed to join the Board of PYX, bringing over 40 years experience in the resources industry and operating in Indonesia to the Board. Dr. Sukhyar’s technical expertise combined with his understanding of the regulatory and policy environment in country make him the perfect appointment to our Board. We look forward to working with Dr Sukhyar as we accelerate our growth plans and implement our vision to become the leading zircon producer globally.”

“我们很高兴苏克亚尔博士同意加入PYX董事会，他为董事会注入了逾40年的资源行业和在印度尼西亚运营的经验。苏克亚尔博士的技术专长加上他对国家监管和政策环境的理解，使他成为加入我们董事会的完美人选。我们期待与苏克亚尔博士合作，加快我们的增长计划，实现我们成为全球领先锆石生产商的愿景。”

*****ENDS*****

***** 结尾 *****

For more information:

想要查询更多的信息:

info@pyxresources.com

Tel.: +61 2 8823 3132

电邮: info@pyxresources.com

电话: +61 2 8823 3132

This announcement is authorised for release by Oliver B. Hasler, Chairman and Chief Executive Officer.

本公告由董事长兼首席执行官何力先生（Oliver B. Hasler）授权发布。

About PYX Resources

关于PYX Resources

PYX Resources Limited (NSX: PYX | LSE: PYX) is a producer of premium zircon dual listed on the National Stock Exchange of Australia and on the Main Market of the London Stock Exchange. PYX’s key deposits, Mandiri and Tisma, are large-scale, near-surface open pit deposits both located in the alluvium-rich region of Central Kalimantan, Indonesia. PYX, whose Mandiri deposit has been in production since 2015, is the 2nd largest publicly traded producing mineral sands company by zircon resources globally. Determined to mine responsibly and invest in the wider communities where we operate, PYX is committed to fully developing its Mandiri and Tisma deposits, with the vision to consolidate the mineral sands resources in Kalimantan and explore and acquire mineral sands assets in Asia and beyond.

PYX Resources Limited (NSX: PYX | LSE: PYX) 是在澳大利亚国家证券交易所和伦敦证券交易所

主板双重上市的高品位锆石生产商。PYX的主要矿床Mandiri和Tisma是大型浅层露天矿作业矿床，均位于印度尼西亚中加里曼丹省富含冲积层沉积物地区。PYX旗下的Mandiri矿床于2015年投产，当前PYX已经成为拥有全球第二大锆石资源量的矿砂生产上市公司。公司决心在我们的作业区内进行负责任开采并投资更广泛的社区，致力于在充分开发Mandiri和Tisma矿床的同时，着眼于整合加里曼丹地区的矿砂资源及勘查和收购亚洲及其他地区的矿砂资产。